

原科院學士班學生參與專題研究計畫

獎勵作業要點

Protocol for the Award of IPNS Students Participating CNS

Research Projects

101年5月2日導師會議通過

103年8月28日導師會議通過

104年1月6日校務基金管理委員會備查

105年9月14日導師會議通過

- 一、宗旨：原子科學院學士班(以下簡稱本班)為鼓勵本班學生參與教師專題研究，加強學生實驗、實作之能力，特訂定本要點。

1.Purpose: The award is established to encourage IPNS students to participate CNS professors' research projects for strengthening their hands-on capability.

- 二、申請資格：本班學生，參與專題研究計畫者。

2.Eligibility: IPNS students who participate CNS professors' research projects.

- 三、申請期限：申請人於每年9月依本班規定之期限提出申請，逾期不予受理。

3.When to apply: Applicant should submit their application forms before the deadline in May annually by program office announcement. Late applications will not be accepted.

- 四、申請方式：學生及指導教授應準備下列文件送本班課程委員會審查：

4.Procedures: The applicant and his advisor should submit the following documents to IPNS curriculum committee.

1. 專題研究計畫獎勵申請表。

a. IPNS independent study award application form

2. 專題研究計畫成果報告。

b. Research report

3. 指導教授初評意見表。

c. Advisor's preliminary evaluation form.

4. 歷年成績單。

d. Transcripts in all previous years.

五、 獎勵經費項目：每件專題研究獎勵金以一萬元為限，經本班課程委員會審查通過，並經主任核定後頒發。獎金經費來源包括捐款或校務基金單位分配款項。

5.Award funding: The award should not exceed NT\$10,000. The award is conferred after reviewing by the curriculum committee and with IPNS director's approval.

六、 審查方式：由本班課程委員會進行審查，並建議通過獎勵之金額及件數。

6.Reviewing Procedures: The curriculum committee is responsible for reviewing and deciding the quota and amount of the award.

七、 其他應注意事項：研究成果報告如涉有違反學術倫理情事者，依本校學術倫理案件處理及審議要點規定處理。

7.Other notices: If the research report violates academic ethics, the author will be punished according to the university related regulations.

八、 本作業要點經本班導師會議通過，並經校務基金管理委員會備查後實施，修訂時亦同。

8. The protocol is implemented after approving by IPNS advisor meeting, and the same procedures are followed when revising.

原科院學士班學生參與專題研究計畫-

獎勵申請表

Interdisciplinary Program of Nuclear Science
Independent Study Award application form

申請人 Applicant	姓名 Name		學號 Student ID		電話 Phone	
	年級 Grade		E-mail			
	研究計畫 名稱 Research Title					
指導教授 Advising Professor	姓名 Name		系所 Department			
	職稱 Title		電話 Phone			
申請文件 Application Documents	<input type="checkbox"/> 專題研究計畫成果報告 Research report <input type="checkbox"/> 指導教授初評意見表 Advisor's preliminary evaluation form <input type="checkbox"/> 歷年成績單 Transcripts in all previous years <input type="checkbox"/> 其他 Other: _____					

(下列欄位申請人毋需填寫) Columns below is needless for applicant.

	項目 item	金額 amount	說明 contents
獎勵經費 award fund	獎勵金 award		最高以一萬元為限，學生於每年5月繳交成果報告書等申請資料後，經審查通過頒發 The award will be conferred in May every year after the submission of research report that is approved. The amount should not exceed NT\$10,000.
課委會 召集人意見 Committee chairperson comments			主任 意見 Director comments

原科院學士班學生參與專題研究計畫-

指導教授初評意見表

IPNS Independent Study

Advisor's Preliminary Evaluation Form

一、學生潛力評估：

1. Student potential evaluation:

二、對學生所提研究成果內容之評述：

2. Comments on report:

指導教授簽名(Advisor signature)：_____

年(year)

月(month)

日(day)